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PROCES VERBAL

incheiat astdzi 29.01,2024 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul

tinerii qedinlei ordinare de lucru.' 
$edinla incepe la ora 1600 , particip6 13 consilieri din 13 in funcfie.D I B6iaqu

sosegte laora 16,15 , la punctul nr.5 de pe ordinea de zi.La qedinlE participd d-l

primar proca Florin Bogdan, d na secretar general Leca Andra qi 1 invitat .$edin!a

lste legal constituitd, aieastaa fost legal convocatd de primarul comunei Berevoeqti

prin adres a nr.587 123.01.2024.^ pr.qedintele de Eedin!6 este d-1. consilier Stana Dumitru carc ia loc la

prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:
1. Aprobarea procesului verbal de la qedinta anterioarl.
2. proiect de hotarare privind actualizarea Devizului general pentru obiectivul

de investi{ie Asfaluiur1- drum Centruri din DN73C-Muzeu-fam Coroianu,

comuna Berevoegti, jude{ul Argeg.

3. proiect de hotlrar. privind aprobarea incheierii contractului de servicii

consultan{[ qi implementare proiect construire re{ea de canalizare qi

echipare stajie dc epurare etapa II ,comuna Berevoegti judeful Argeg,

proiect finanfat prin programul Anghel Saligny'

4. proiect Oe Soterar. [ri"i"d aprobarea incheierii unui contract de prestiri

servicii consultanftr pentru obiectivul de investi{ie Infiintare refea

inteligentil gaze naturale in comuna Berevoegti, jude{ul Arge$.

5. proiect de hot[rffre privind aprobarea incheierii unui contract de prestiri

servicii dirigen(ie gurti*. pentiu obiectivul de investifie Construire re{ea de

canalizar. gi..i.ipare statie de epurare retapa [I,comuna Berevoegti, judeful

Argeg.
6. proiect de hotir6re privind acceptarea transferului firi plati a unui mijloc

de transport de la Oficiul de Cadastru qi Publicitate Imobiliarl.
7. proiect de hotirAre privind desemnarea consilierilor locali in comisia de

evaluare a performurl.lor profesionale individuale ale secretarului general

al comunei Berevoesti, juOetul Argeg pentru activitatea desfiqurati in anul

2023,
8. Proiect de hotirffre privind alegerea preqedintelui de gedinfi

9. Prezentarea raportului de uctiritute a primarului comunei Berevoepti

,0.$::ffi#:',311'; de activitate consilieri rocati , pentru anul 2023.

l1.Diverse.



D l primar solicita introducerea pe ordinea de zi ainc6 un punct 9i anume:

-Proiect de hotirire privind aprobarea devizului general actualizat dupl

licita(ie aferent investitriei Consiruire retea de canalizate 9i echipare statie

.potut. etapa Il rcomuna Be-revoesti, judetul Arges

se supune Ia vot proiectul ordinii'ii o" 
"utoate 

,"r" tz puncte qi este aprobat in

unanimitate.
Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezinta procesul verbal al

qedinlei care s-a disfbqurat in data de 0B'0i '2024'

Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat cu 9

voturi pentru gi 3 ablineri (dl Moiceanu George, Pascu Gheorghe qi schioapa

Daniel).
2. proiect de hotarare privind actualizarea Devizului general pentru obiectivul

de investi{ie Asfalatare drum centruri din DN73C-Muzeu-fam coroianu'

comuna Berevoeqti, jude{ul Argeq'

Sunt prezentate: proiectul de hotardre , referatul de aprobare ' raportul de specialitate

qi ;.*.r. proiectului.prezinta d-na secret ar Leca Andra.

D-na Leca:A scdzutdevizul g.n.*l lu acest obiectiv 9i acum avem un total general

ff iff}|Th 6 de z4pt c6 nu mai este lrlimea de 6m este de 5m, de ra Muzeu pana

la Centru comunitar,erau dou6 straturi 5 cu 4, nu se justifrcd-Z staturi acum este 7cm'

parapetul de trafic greu nu este cei mai ieftin , piatrispartd la terasament doar 15cm

fa!6de30-40.Dinrtraiutgeoarei.gitc6nu.arfitteuoitdeatdtastartdebalastru
D-l Busuioc:Ce am constatat,este rotUu nu de o reducere este vorba de o restrdngere

a sumei.E o calitate mai indoielnicalucru care eu nu sunt de acord sSingustam Ia cei

5m pt cd aici e trafic greu gi trec maqini, nu gtiu ce inseamnd un singur strat din punct

de vedere tehnic cdt poate sd reziste'

D-, Primar:Pe traficul greu nu va fi un singur strat'De la familia coroianu pdn6 la

Povarn6 vor fi 2 straturi
D-r Busuioc:Eu nu am incredere c6 o s6 fie.Deja noi am votat cele 11 studii printre

care qi acesta, inseamnd cdla fiecare o s[ avem"'

D-l Primar:Nu ,doar acesta pt c6 mi se pare o sumd foarte mare sd facem din buget

Blrlrrrroc:Nu v6d de ce e urgen{ a asta,hai s6 aprob,m ,s6 asfalt,m imediat c6nd

noi nu avem canaltzare Pe aici

D-l Primar,Pt ;;-;;fi prit t in obiectivele de investilie de anul acesta

;-i;'mrio.,irrra o dai', deci int6i se face canallzated?

D-l Primar:Cu siguran!6'

D-l Busuioc:Pdi qi atunci care e urgenla?

D-l primar:Trebuie s6 fie prins in Jbiectivele de investilie pt anul.2024

D_l Busuioc:odat, cu aprobar.;tG.r"1ui nu prindem qi toate celelalte investilii?



A

D-l prinrar:Se prinde asfaltare drumuri cle ir-rteres local ,sunt toate care le avem, vom

princle acolo o sumd de bani printre care qi aoest obiectiv.

D-l Busuioc:Noi o sd venirn din nou sd vot6m astea

D-l prinrar:S6 vot6m lista de investilii dar nu sd votdm actualizarea devizului general

, reducerea devizului general cum spuneli dvs'

D-l Busuioc:Asta ne frezentali acum cd s a redus devizul general de la 22la 16

D-l Primar:I)a
D-I Busuioc:Nu c[ ne au l[sat ei mai ieflin

D-l Primar:Nu are cum, el este proiectant, uu suntem la negocieri

D-l Busuioc:Noi suntem foarle de acorcl cdnd se construieqte, e foarte bine, numai

sd se urnreze pagii, adic6 canahzarc 9i asflalt

D-l Prirnar:Nu existd si bagi asfalt acolo prima clatS qi apoi canalizate, intdt

canahz,tve qi apoi asfaltare, e logic

D-l Birsr-rioc:Pdi este 10gio, amvdzut acolo pe prundul garlii

D-l Prirnar:Acolo v am-explicat clar dvs inlelegeli ce vreli dvs qi cum v6 d6 bine

D-l Busr-rioc:Eu in{eleg numai ce vdd

D-l Prirnar:Acolo qtilifoarte bine c6 a fost cofinanlare de Ia cJ 9i dac6 nu cheltuiam

banii ii pierdeam.Ntt imi permit aqa ceva

D-l Busuioc:Puteam sd aslaftdm qi in altd parte

D-l Primar:Nu aveam curr s6 asfalt[m in a1t6 pafte pt c

6 a fbst pt acest obiectiv de investilie ,nu aveam cum sd asfaltdm in a1t6 parte

D-l BLrsuioc:$i acum in momentul c6nd se sap6 pt canalizare

D-l Primar:Nu se afecteazd absolut deloc

D-l Busr"rioc:Hai s[ vedem

D-l Primar:Nu se deranjeaz6 absolut deloc pt c6 sunt 4 m

D-l Busuioc:Pr:obabil s a verificat
D-l Prirnar:Cu siguranla s a verificat.Suntem cle acord dar nu votdm, nu sunteli de

acorcl c* obiectir"rrt .t. investilie, foarle bine, nu e obligatoriu sd fi{i de acord!

D-l Busuioc:Aga atn sPus eu?

D-l Primar:Da
D-l Busuioc:AclicS inlelegeli numai ce vreli, eu am spus sunte* d". acord

D-l Primar:Da nu votali,lqa ali frcut qi 1a altele, suntem de acord cu obiectivul' e

foarte bine c[ se face dar nu votali

D-l Bursuioc:ExemPlu?
D-l Primar:Nr.r qtiu dar putem sd verific[m.Noi vrem sd mul{umim cat mai mu1{i

oameni, este vorba cle br-rgetul local ,ori cu acei 8miliarde putem s[ asfaltdm de

exempluulilaladlsirnorrescu,dinreducereaasta
D-l llusuioc:l.a inceputul anului 2023 s a,enit in begetul local cu asfaltare 200m la

fam lvaEcu,si'/
D-l Viceprimar:E, incheiat obiectivul acela , e asfaltat, e terminat



D-l Busuioc:Nu am qtiut.De exemplu intr o qedin!6 de consiliu ali venit qi ali zis uite

a* urfuttrt qi la fam Ivaqcu, eu nu am qtiut! 
A1

D-l Prim ar:La fi.r*r. tUiectiv de investilii pe care il propunem qi venim cu

amendamente pt c5 vrem s6 facem lucrurile bune, tot timpul trebuie s6 existe ceva

cu subinleles^la dvs, ce interese ar exista acolo'

D-l Busuioc:In momentul cdnd s a fbcut devizul , nu I a{i frcut iqnreund?

D-l primar:Nu, nu m6 duc s[ i spun ce are de f6cut, ii ardt strada qi din punct de

veder. tehnic ,el vine qi imi propune soluliile'

D-l Busuioc:El cum a ajuns ia corrcluzia c6 ne putem restr6nge?

D-l Primar:Eu i am ,p,,i ,t devizul foarte mare' sE facem ceva

D-l Busuioc:Eu sunt altfel ,de principiu un lucru bun de aici p6n6.aici

;-i ;ffi;;nr rrr.ilo* in io ani ,te ,riti ra mullumeqti cdt mai mul1i oameni, oricum

va ieqi un lucru bun ,o s6 vedeli

Nemaifiind disculii Ia acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru 1i2; este adoptati H'C'L' Berevoegti nr'2 din

29.0t.2024,
3.Proiectdehotir0reprivindaprobareaincheieriicontractuluideservicii
consultan{fi qi implementare proiect construire re{ea de canalizare gi echipare

sta{ie de epurare etapa rr ,comuna Berevoegti iude{ul Arge$, proiect finan{at

prin programul Anghel S-al.igny'

sunt prezentate: proiectul de hotarare , referatul de aprobare , raportul de specialitate

.P r eArfi| d-na se cre tar Leca Andra'

D-na Leca:Dup6 cum qtili u,o irr.t .iat contractul de execulie lucr6ri pt acest obiectiv'

dorim incheierea.rrrri.orrtract de implementare cu o firm-a specilllzatilcu firma sc

ConcretexpertEvalamlucratfoartebine.Sumacontractuluivafis4.465ftr6TVA
,po o Perioad6 deZ ani

D-l Primar:Este firma care am avut o qi in prim a etapdla canaliza:e' amlucrat foarte

bine.Considerc6trebuies6mergemincontinulrecuacestdfirm6
D -l Viceprimar:Este o firm6 profesionistd' serioasb

D-l Busuioc:Deci am inleles ,roi uptoUdm aceast6 firm6' anul trecut am aprobat tot

cu aceastd firmd
D-na Leca:Acum este pt implementare

Nemaifiind disculii 
'a 

acest d;;;;te supus la vot proiectul de hot6rdre qi cu

unanimitate de voturi pentru 1iz; este adoptati H'C'L' Berevoeqti nr'3 din

'o]!#!"?lu notx.6re privind aprobarea incheierii unui contract de prestiri

servicii consnltanf[ pentru obiectivul de investi{ie rnfiin{are refea interigent[

gaze naturale in ti*'u Berevoeqti' jude{ul{tgtg'

Sunt prezentate: proiectul d. h";il#;lt'.f.tut"f de ipiobare , raportul de specialitate

.Prezintd d-na secre tar Leca Andra'



D-na Leca:Suntcn-r pe lista de investilii a programului Anghel Saligny'Pt incheierea

contrracturui cle t:,-n'a,-r1ar. cu Ministerul irebuie sd urmdm mai mulli paqi qi avem

nevoie de un consr"rltant

D-l frrimar:Noi anr vrea tot ct-t aceeaqi firm[ de consultan\it

D-l VicePrimar:Are exPerienld

D-l Primar:Pt acest obiectiv de investilic in bugetul pe anul 2024 am.ptevdzut suma

de 1 50 mii, care va fi cloar. pt avrze,docr.rmentalii, autoriza\ii, actualizare SF

D-l llusuioc :Cum se numeqte d na?

D-l Primar:St[nescn Lorelai'Acum aqteptdm sd vedem dac6 facem gazele tot cu ea

dacd nu trebuie sd cdutdm pe altcineva

D-t schioapa:Trebuie g6sii cineva care se descurca cu avizele

D-l Viceprimar:D na este profesionist6

D-l primar:Din punctul mlu de vedere prioritatea nr.1 a administra{iei publice anul

acesta este semnarea contractului pt gize,luarea tuturor avizeror, actualizarea SF

ului cu suma de T6miliarde'

Nemaifiind disculii la aoest punct, este supus la vot proiectul de hot6r6re qi cu

unanimitate de voturi pentru 1iz1 este adoptatfl H'C'L' Berevoeqti nr'4 din

29.0r.2024.
S.proiect de hotrrfire privind aprobarea incheierii unui contract de prestrri

servicii dirigen(ie gantier pentru obiectivul de investi{ie construire re{ea de

canalizare qi echipare sta{ie d. ;p;;;; ,etapa II ,comuna Berevoeqti, jude{ul

firTi;.rentate: proiectul de hot6r0re , referatul de aprobare , raportul de specialilate

.Prez-intd d-na secret ar Leca Andra

D-na Leca:Pt obiectivul de canalizare avem nevoie de un diriginte de qantier pt

supravegherea lucr,rilor .Sum, ;;;; din bugetul local 104'8391ei conform deviz

general
b-t Stt ioaPa:$i firma ali gdsit o?

D-l Primart*' 
'u',.*o r*rnxtoare ' 'rct pt incheierea unui contract cu

D-na Leca:in qeclin{a urmdtoare vom avea un prol(

un coordonator SSM, este tot din buget local-- 
^

D-l primar:Din bugetul local ,r""rigftil este ISC ul' asistenla tehnic6' dirigintele de

qantier, consultanla 9i SSM'

Nemaifiind discutii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6r6re qi cu

unanimitate de voturi p"ntro 1iS; este adoptati H'C'L' Berevoeqti nr'5 din

29,0t.2024.
6'Proiectdehotirffreprivindacceptareatransferuluif6r[plat6aunuimiiloc
detransportdetaoficiuldeCadastruqiPublicitatelmobiliar[.
sunt prezentate: pr:oiectul a. n"tatar. , t.rout r de aprobare , raportul de specialitate

$t qJ;;il proi..it' i'i'Prezintd d-na secre tat Leca Andra'



D-na Leca:Am primit prin transfer de la ocPI un autoturism marca Dacia Logan

Break
D-l Primar:Nu vor costuri supliment are lamotorind pt c[ nu avem voie sd i facem

cotd de motorinl
D-l Stana:itt ce stadiu este maqina?

D-l Viceprimar:E OK, e buna, tevrzit la timp

D-l Buzuioc:Intenlionali sd o dali in primire la cineva?

D-l Primar:viceprimarul qi am zis ,a d.r.ru.asc6 alimentarcacu ap6 qi canalizare

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru 1i31 este adoptati H'C'L' Berevoeqti nr'6 din

29.0L.2024.
T.Proiect de hottirfrre privind desemnarea consilierilor locali in comisia de

evaruare a performan{eror profesionale individuare ale secretarului general al

comunei Berevocsti, jude{ur a.rgeg pentru activitatea desfiEurati in anul2023'

Sunt preze ntate..proiectul de hotdrl6re]referatul de aprobare , raportul de specialitate

.Prezintd d-na secretar Leca Andra'

se fac dou6 propuneri dl Moiceanu George qi dl Bumbenci Romica gi este aprobata

in unanimitate
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6r6re qi cu

unanimitate de voturi pentru 1is1 este adoptatl H'C'L' Berevoegti nr'7 din

29,01,2024,
g.proiect de hotirrffre privind alegerea-prelgd.intelui de pedinfl

Sunt prezentate: proiectul de hotArdie, t.f.tutut de aprobare, raportul de specialitate

.P rciintd d-na s e cre lat L eca Andra'

se alege preqecli,te de sedintu'|ent, luna februarie 2024 dl consilier B6iaqu

Constantin
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6r6re gi cu

unanimitate de voturi pentru 1is1 este adoptat6 H'C'L' Berevoeqti nr'8 din

29,01.2024.
9. Proiect de hotirflre privind aprobarea devizului general-actualizat dup[

licitafie aferent investi{iei construire retea de canalizare gi echipare statie

upuru.a etapa II ,comuna Berevoesti' judetulArges

Sunt prezentare: pt oiectul de h"t#;;; referatul de afrobare , raportul de specialitate

ii r".t.f " 
proiectului'Prezintd d-na secretar Leca.Andra'

D-naLeca:Saactualizatdevizulg.".r"fO"p6licitalie,ascdzttt,nufoartemult
D-l Busuioc:Fina,{area este ae tZ:lqgqi dintugetul iocal 407 'Deunde o sd se reduca

acegti Uuri ,rrlu 9i A. colo qi de colo?Ei de unde au redus?

D-na Leca:Din br-rgetul de stat din C+M'



A

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

unanimitate de voturi p.rriro 1iS; este adoptati H.C'L' Berevoeqti nr'9 din

29,0L,2024.
l0.Prezentarea raportului de activitate a primarului cqmunei Berevoegti

pentru anul 2023

b-l primar prezintdraportul de activitate'

D-l Primar:Am s6 pun acest raport qi pe grupul Consiliului loca1'Fa!6 de raportul de

activitate anual flnand cont cd uu h'culiguranld ultimul raport de activitate 'am

incercat s5 vI prind pe aceqti 3ani de zile ,lotmandatul

ll.prezentare rapoit de activitate consilieri locali, pentru anul 2023'

Consilierii locali imdneaz[ secretarului rapoartele de activitate'

12.Diverse.
D-l Simonescu(invitat):canalul din spate s a colmatat.Asta var6 m a inundat gi mi a

distrus jumdtate din gr[dind
D-l Primar:Da, qtim acolo situalia

D-l Simonescu(invitat):Dac6 nu curS!6m la deversare degeaba muncim'ce ali f6cut

dvs s a dePus la loc.Nu are scurgere

O-ipri-*:il ar"m in calcul in prima parte a anului

D-l Simonescu(invitat):Este un lucru care ma afecteazd''A doua problemd drumul

D-I primar:sa clea D zeus6 reugirn-sa reaHzam asfaltarile, sunt prinse toate asfaltarile

la nivelul comunitalii locale, pt 
'*r. 

u- aprobat devizele generale mai pulin 2 sttdzi'

nu c6 nu sunt inrportante dar cost6 foarte mult, sunt qi acelea fgarte importantt q*
au costuri mari, iutobaza la momentul acesta nu se justificd s[ facem asfaltul acolo,

iar a doua strada ,rr. Oi, punctul meu de vedere este foarte importantd 'costuri 
foarte

mari drumul din otelu, 60miliarde.in rest toate asfaltdrile la nivelul l0calit6tii de

200,300,400m ,sunt ,ndruu la 35miliarde'tncercam s5 facem lucrarea anul acesta pe

contract multianural, adic6 daca este de acord o firm6 s6 vin6la licitalie ' 
prevedem

in buget o sum6 de bani de 3,5miliarde,vedem c0t ne permite bugetul dup[ ce ne

asigur'm funclionarea qi prindem celelarie obiective care sunt ra fel de importante gi

cu plata o parte anul acesia,poate mai oblinem qi o finanlare de la CJ qi restul la anul

gi cu sigutanld strada dvs este

D.lSimonescu(invitat):P6n6atunoidac6sarputeab6gabalastru
D-l Primar:Sd sc dezghete un Pic
D-l Stana:S a dczghe{at qi la mine a ieqit apa o

D-l Primar:Am inleles ,o sd facem

D-l Busuio.,Ci,",.'u exploatat aici pe Valea Satului, ce caqtigd primSria, comuna a

beneflciat de cc,a, am inleles c6 lste de la Rucdr, Rusei?Majoritatea lemnului il

depoziteazS la nr-rmitul Proca Andrei, dup6 care pleaca noaptea'Proca Andrei la ora

8dimineata deja trece cu 4btazltu o i.n gime de 8m, banuiesc c5 qtiti ceva?



D-l Primar:Pt nrine ce imi spuneli dvs cd depoziteazd.lemnul acolo este o informa{ie
in premieri, nu lrrn gtiut.Acest Costicd Rusei a venit la primdrie , azis cd are o partidd

de aproximativ 400mc pe Valea Satului, daci ii ddm voie s6 o transporte.Eu i am

interzis cu desdvirqire sE vind cu maqina incircatd de acolo la capacitate maximd gi

sd rru intre cu rcrtrorcd qi s6 nu deranjeze oamenii din zona respectivb.Nu am avut

nicio reclamalic.Mai departe nici nu gtiur dacd a exploatat, nu I am vdztrt nicodati cu

maqina nici nu qLiu ce s a mai intAmplat.Cert este cd nu am avut la nivelul instituliei
noastre nicio rc,;lamalie, nicio sesizare referitoare la faptul vd, ar face deranj pe

acolo.Probabil c."r spuneti dvs cu Proca Andrei, probabil a fdcut un depozit temporar,
pt c6 el nevenincl cu maqina plin[, probabil cd scotea de 3-4ori sd incarce magina qi

atunci ii trebuia un depozit temporar, dacd dvs spuneli cd avea acolo la Andrei, eu

nu gtiu.Discu{ia r fost cd mai are de exploatat gi la Poiana Lacului gi va aduce20mc

de lemn la prirrr,'rrle.p.,rb cum qti{i de cAnd sunt primar niciodatd nu a cumpdtat
cornuna Berevc r,ti lemu gi am avttt tot timpul.
D-l Busuioc:l ,c vice chiar vreaLl dupd qedin!6 s5 mi atifia[i qi mie

camorele.llunriri'itul public de la Ungureni,au fost probleme acolo, dl vice qtie, a
durat aproape I : ;r1ttdmAn6.$tiu cd s a inoheiat un contract de serviciu de iluminat ,de

ce se miqcd aqa r c greu?

D-l Viceprinlr, ,ll prima fazd s a rdmas f6rd tensiune, a venit firma ,nu a mers, am

sunat la CEZ, u r venit gi tot nu a mers

D-l Busgioc:Prr rlca rrea este la oamenii [qtia, nu la dvs , sd mergeli, sd urca]i cu

scara,cum f'acr: r'J

D-l Viceprinrar':^.tn fEcut o cartografiere a instala{iei, peste tot
D-l Busuioc:Vr"rtu sd zicin spela asta cum faceli?

D-l Viceprinrii :) lLr ai cllm, trebuia sd iei lampd cu 1amp6, ca sd elimini cauza

D-l Busr"rioc:lr I raba lor si rezolve problema, de aia sunt pldtili
D-l Primar:Nrr Lrrt plirlili, am lbcut contract de mentenan{6, se di in baza comenzii

carc o facenr r ri cu dcfecliuni, doar aqa primesc banii ,in urma unui raport de

activitate, altll.'' iru pritlesc bani
D-l Viceprir.nrr'., , rt rczolvat p6n6 la urm6, 9i a revenit
D-l Stana:llczi',lvint Ei noi strada mea, ntdcar o jum[tate de maqini de mdrgdritar

D-l Primar:l)r: arn prevdzut \n bugetul local suma de 50mii lei pt intrelinere 9i

reparalii dntnrt i " qi cu siguran{d

D-1 Stana:Pii r.: rrtl'?

D-l Viceprintat :Srt lacem bugetul
D-l Busuioc:lf r-, rcttt-tt canalizarea in fi-rncliune, ce facem?

D-l Stana:$i crr:r:lizrrca cAnd o sd inceapS.Anul trecut mi ali zis peste 1lund, peste

2, cdnd?
D-l Primar:ln t iit-titvard

D-l Busuioc:i I *,:LuI cle ce nu I am pus pe ordinea de zi?

,'



,'

D-l Primar:l't cf, nu au venit toate cotele de la finanle qi din respect pt dvs pt c5 voiam
sd discut[m qi pe obiectivele dvs
D I Primar dir citire listei obieotivelor de investitie a consilierilor PNL
D-l Primar :Vi impirtdgesc toate aceste obiective de investitie qi eu a$ vrea sd le

facem , din picate trebuie sd {inern cont de prioritSlile pe care le considerdm necesare

Ia acest nromcnt, nu spun cd nu sunt prioritali qi acestea.Vreau sd vdprezint bugetul
structurat pc Iiecare capitol in parte, pe bunuri qi servicii, salarii gi obiectivele de

investitii pe care le am considerat noi qi cu siguran{d o sd linem cont gi de lista dvs.

D I Primar di citire br"rgetului structurat pe fiecare capitol
D-l Prirnar:llcleritor la lista dvs sunt de acord sd punem obiectivul de investilie
construire pod peste Valea Satului qi Valea Berii, sd facem un SF.Trebuie sd avem

o plecare sE qtim costurile.Asfaltare drum prof Badea-Valea Siligtii ,trebuie frcut
SF.Refacere, curS{are, igrenizare bazine apd ,din cAte qtiu se fac din 6 in 6 luni e

obligatoriu., irltroducere in circuitul tr-rirstic qcoala Otelu, nu gtiu ce am putea s[
introducer"n .trinAnd cont cd este foarte degradatS, amenajare loc picni ,se pare cE se

deschid axe ,lc finantare pe GAL
D-l llusuioc:i'rioritalile eu le vi vdd cele cv canahzatea

D-l Primar':( analizarea qi gazele.A{i intrebat pe grupul CL , dacd avem

datorii.Primiilia Bercvoeqti nu are nicio datorie la niciun furnizor p6nd in acest

moment.Aciir.:,i datorii insean-u'rd lucrdri efectuate qi neachitate gi facturi emise, noi

nu avem a$a (lcva.

Neml' iincl disculii in qedinla de ast[zi, preqedintele de Eedin{d declari
inchise lucrii ' i le acc:';icia.

$edintr se it-tcireie in jurul orei 17r5.

Drept r"ontru care s-aincheiat prezentul proces verbal.

Consilieri l, eral ,
STANA RIAN t


